
Chciałbym się dowiedzieć, jakie były ostateczne koszty budowy, postawienia tego naszego 

prowizorycznego amfiteatru na rynku na Placu Wolności. 

Na zapytanie Pana Radnego, odpowiedzi udzielił podczas sesji mój Zastępca Witold Nowak. 

 


